



## Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2023-05-31

### Närvarande:

Bo Lingebrant

André Nilsson

Lars Åke Rosenqvist

Jan Malmberg

Annika Knutsson

Åsa Strickland

Carl Danielsson

Jonas Larsson

Inger Brantmark

*Adjungerade:* Tobias Bolin

### 1. **Mötets öppnande**

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna samt förklarade mötet öppnat.

### 2. **Föregående protokoll**

Föregående protokoll lades efter genomgång till handlingarna.

### 3. **HBS strategi för planarbete 31:2**

Diskussion fördes angående Kommunens pågående detaljplanarbete för 36:2 Gräsplanen. HBS kommer att överklaga enligt våra tidigare framtagna punkter. Ökat trafikflöde genom befintlig in/utfartsväg, utökad sophantering samt långsiktig båtuppsamlingsplats är ej hanterad i tillräcklig omfattning enligt HBS.

En arbetsgrupp bildades, Jonas L. (sammanställande), Tobias B, Jan M, Bo L, Lars Åke R och Bertil Sjölund.

Arbetsgruppen ska ta fram ett förslag för optimal hamnfunktion, utseende samt trivselskapande för asfaltplanen 36:1, bryggan nedanför restauranger, inre hamnen, klubbhus, uteplatsen samt övrigt som kommer upp under arbetets gång. Gruppen prioriterar i vilken ordning de olika delarna arbetas fram. Resultatet diskuteras i styrelsen innan det presenteras för och diskuteras med kommunen.

### 4. **Klubbverksamhet**

#### 4.1 *Ekonomi*

En halvårs redovisning kommer att göras på nästa möte.

#### 4.2 *Rapport från seglingssektionen*

Åsa S. informerade om pågående tisdagseglingarna och att grillning har varit ett nytt inslag för alla medlemmar efter seglingarna.

#### 4.3 *Rapport från ungdomssektionen*

Ungdomssektionen informerade att man annonserar för att intressera ungdomar, Jollarna och Ribb följebåt snart klar. Gamla Jolleboden är borta, planering av ny pågå. Ungdomarna planerar att visa upp ungdomsverksamheten under Mat festivalen den 17/6.

#### 4.4 *Rapport från hamnmästare*

- Båtplatskö: ca 160 st.



- Träbeklädnad av pirnock, skyltning med belysning, förutsättningar måste utredas.
- Översyn och modifiering av båttvätten måste göras innan tvättsäsong.
- Sjöättning klara
- Stölderna i båtar på land och i sjön har ökat, förslag på åtgärder diskuterades.

#### **4 Rapport från miljösektionen**

Jan M. informerade om att han satt ut testplattor för att kartlägga påväxt av havstulpaner på brygga A, B och C. Detta kommer att ge oss en bra indikation för när det är dags för båttvätt

#### **5 Klubbhuset**

Ny städfirma etablerad för Klubbhuset städning sker på torsdagar. Planförslag nytt kök och möbler är senarelagt till hösten.

#### **6 Dokumenthantering**

Arbete senarelagt. Ombyggnad av sjömacken lämplig pilot för dokumenthanteringen.

#### **7 Årsmötespunkter 2022-2023**

Återstående frågor att behandla:

- *Vi borde måla nocken på södra piren vit inför sommaren, måla på en grön markering. (finns redan röda på babords sida) En skylt Välkommen till Höganäs; eller liknande.*

Utredning pågår

- *Betalning av elförbrukning och elsäkerhet*

Skyltning elsäkerhet återstår

Nya frågor att behandla:

- *Tydligt märka ut båtplatsernas bredd, så att man kan se dem från båten, för att underlätta vid tilläggning.*

Ej startat

- *Ta fram ett enkelt system att meddela när man som båtägare är tillbaka och behöver sin plats.*

Pågår

- *På ett enkelt sätt hitta gästare eller båt att delta på vid tisdagsseglingarna.*

Startat

- *Arrangera klubbfestligheter*

Startat, se under pkt 4.2

#### **8 Sjömack**

Vi väntar på bygglov och brandingenjörens riskbedömning för att få tillstånd för brandklassad tank. Detta måste vi ha klart innan ombyggnad kan starta. Det ser svårt ut att hinna få tillstånden innan högsäsongen.

#### **9 Uteplats**



Jan M visade skisser på uteplats och prisuppgifter på material. Helhetskostanden måste kompletteras med arbetskostnad innan fortsatt hantering.

#### 10 Övrigt

Lennart Johansson utsågs till hedersmedlem efter avtackning som klubbrevisor på årsmötet.

#### 11 Material till hemsidan

Mötesprotokoll läggs ut på BAS.

#### 12 Nästa möte

Onsdagen den 9 augusti kl. 19:00 i Klubbhuset.

<i>Tisdag 2 jan kl:18:30</i>	<i>Tisdag 28 feb kl:18:30</i>	<i>Lördag 25 mars kl:13:00 (Årsmöte)</i>	<i>Tisdag 18 april kl:18:30</i>	<i>Onsdag 31 maj kl:19:00</i>
<b><i>Onsdag 9 aug kl:19:00</i></b>	<i>Tisdag 10 okt kl:18:30</i>	<i>Tisdag 7 nov kl:18:30</i>	<i>Torsdag 7 dec kl:18:00</i>	

#### 13 Ordföranden tackad deltagarna och avslutade mötet

Vid protokollet

Justeras

André Nilsson  
Sekreterare

Bo Lingebrant  
Ordförande